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2e Schriftelijke ronde voor raadsvergadering 4 juni 2020 in plaats van commissie Samenleving 

Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
bijlage) 

Blz. Vraag Antwoord Fractie 

1 Wijziging van de 
GR 
Veiligheidsregio 

  
Waarom is het noodzakelijk een directeur te 
benoemen? 

Iedere gemeenschappelijke regeling kent 
een bestuurs- en uitvoeringsstructuur op 
basis van de wet gemeenschappelijke 
regelingen. 

VA 

    Is dit een externe persoon?  
Indien intern: Wie is de persoon in kwestie en op 
grond van welke kwaliteiten is hij benoemd? 

Ja, op dit moment is dit een “extern persoon”, 
die tevens directeur is van de GGD ZL. 

VA 

    Zo ja, gaan hiermee extra kosten gepaard? Nee, deze zijn regulier onderdeel van de 
begroting. 

VA 

2 Wijziging van de 
GR Het 
Gegevenshuis 

  
-  

 

3 Open Club 
Klimmen 

Algemeen 
 

Er loopt nog een arbitrage zaak/conflict m.b.t. het 
niet naar behoren opgeleverde sportveld.  
a) Wat is de laatste stand van zaken hieromtrent? 

Blijven de totaalkosten van dit onderdeel van het 
project binnen budget of draait de gemeente 
mogelijk zelf nog op voor de “faalkosten”? 
 
 
 
 
 
 
 
 
2e ronde: 
Indien de procedure niet gunstig uitpakt voor de 
gemeente dan zal deze onvoorziene kosten moeten 
maken voor het onderzoek, herstelwerkzaamheden 
en eventuele directie en toezicht. Om welk bedraag 
gaat het hier en is dit in de huidige voorliggende 
begroting van de OCK voorzien? 

De gemeente heeft de volledige regie naar 
zich toe getrokken inzake de opleverpunten 
van het wetra-veld. Dat betekent dat wij 
onderzoeken gaan doen wat de gebreken 
precies zijn, een plan maken om alles te 
herstellen en daar ook zelf de uitvoering van 
op ons nemen. In een juridische procedure 
proberen we dan uiteindelijk die kosten weer 
te verhalen op de in gebreke gestelde 
partijen. Als deze procedure gunstig uitpakt, 
blijven we binnen het budget.  
 
 
 
 
Het is nog niet bekend om welk bedrag dit 
dan zou gaan. 

DV 

  Aanvulling RB 
en wijziging 
beslispunt 

2 Wat is het effect van de voorgestelde stand van de 
reserve (dus na de voorgestelde onttrekking) op de 
begrotingscyclus en het meerjarig perspectief? Dit 

De stand van de algemene reserve is na 
deze onttrekking nog steeds toereikend. Het 
heeft geen effect op de begrotingscyclus an 

VVD 
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Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
bijlage) 

Blz. Vraag Antwoord Fractie 

aangezien in de 
begrotingsvoorbereidingsvergadering de komende 
2 jaren er al niet zwarte cijfers staan. Wat betekent 
dit bijvoorbeeld voor het weerstandsvermogen?  

sich en ook geen direct effect op meerjarig 
perspectief. De stand van de algemene 
reserve – en dus ook het 
weerstandsvermogen-  blijft voldoende bij het 
opvangen van de huidige gepresenteerde 
negatieve begrotingssaldi.  
 

  RB  Waarom wordt de stand van zaken betreffende de 
aangesproken reserves en voorzieningen niet 
vermeld in het Raadsbesluit? Kunt u dit alsnog 
doen voor de Raadsvergadering? (Ten minste op  

De stand van zaken van de Algemene 
Reserve na onttrekking is vermeld in het 
raadsvoorstel. Dit hoort niet thuis in het 
raadsbesluit, hier wordt namelijk geen besluit 
over genomen. 
 
 

VVD 

  Algemeen  VVD Voerendaal wil graag voor de komende 
Raadsvergadering het overzicht van wat is 
uitgegeven en wat nog niet aan Open Club met de 
volgende uitgangspunten:  

- Mag op hoofdlijnen (wat is wanneer 
waaraan uitgegeven). De uitgangspunten in 
de begrotingsvoorbereidende sessie was 
tot 1 mei bijgewerkt. Minimaal tot mei, liefst 
nog actueler.  
 
 

- Welke bedragen zijn reeds toegezegd dan 
wel met derden  overeengekomen om 
komende maanden te worden uitgegeven? 

 
 
 
 
 
  

- Welk bedrag/welke bedragen is nog niet 
uitgegeven? Welk deel daarvan is vrij 
inzetbaar? En welk deel waarom niet?  
 

-Overzicht is als bijlage toegevoegd. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
-Er heeft een aanbesteding plaatsgevonden 
om een project/bouwmanager in te huren. 
Aan de RO groep is de opdracht gegund 
voor het leveren van de 
project/bouwmanager. De opdracht is gestart 
medio februari en heeft een geschatte totale 
waarde van circa € 180.000,-.  Facturering 
vindt maandelijks plaats. 
 
Het overige is vrij inzetbaar. 

VVD 
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Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
bijlage) 

Blz. Vraag Antwoord Fractie 

  Algemeen  Welke delen van de OCK zijn straks per scenario 
géén eigendom van de gemeente?  

-Scenario OCK: gehele sportpark en gebouw 
zijn danwel komen in eigendom van de 
gemeente. 
-0-Scenario: Kantinegebouw VV Hellas en 
Kantinegebouw TV Klimmen en tennisbanen 
in eigendom van de verenigingen.  
Juridisch eigendom kindcentrum n.t.b. in 
overleg met INNOVO, economisch eigendom 
bij gemeente. 

VVD 

  0-scenario  Aangezien het nulscenario een uitgeklede variant is 
waar enkel kinderopvang  

Vraag weggevallen. VVD 

  Algemeen/RB  Is het wettelijk toegestaan het bedrag van €200.000 
(volledig) ten laste van het rioolfonds te brengen?  

En maw welk deel van de kosten is voor het nut van 
het algemeen en is ook noodzakelijk als de OCK 
niet door zou gaan en welk deel dient te worden 
toegerekend aan de ontwikkeling van de OCK? 

Ja. 
 
 
In het raadsvoorstel van 13 februari 2020 is 
toegelicht dat de kosten voor de inrichting en 
de waterbuffer van het extra perceel worden 
geraamd op € 110.000,- ex BTW.  In het 
plangebied worden ook maatregelen 
getroffen voor het (vertraagd) afvoeren van 
water. In totaal is € 200.000,- een reëel 
bedrag. Het is niet relevant welk deel precies 
moet worden toegerekend aan de 
nieuwbouw OCK.  
 
 
 

VVD 

  Algemeen  Kunt u aangeven op welke manier via het rioolrecht 
de burger belast wordt met deze investering en of 
dit overeenkomstig is het vigerende rioolrecht en of 
dit voldoet aan de gestelde eisen van het Rijk?  

Het rioolkostendekkingsplan biedt geen 
mogelijkheid om te kunnen rekenen met 
incidentele variabelen en hierdoor is het dus 
niet mogelijk om de effecten op de 
rioolbelasting voor de burgers te bepalen. 
Onze inschatting is dat het rioolrecht zal 
stijgen, maar omdat dit van meerdere zaken 
afhankelijk is (o.a. ontwikkelingen op vlak van 
alle riool gerelateerde kosten), is het niet 
mogelijk om te kwantificeren hoe groot het 
effect gaat zijn op de rioolbelasting. 

VVD 
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Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
bijlage) 

Blz. Vraag Antwoord Fractie 

 
Dit voldoet aan de gestelde eisen vanuit het 
Rijk. De gemeente heeft bij wet een 
zorgplicht voor drie beleidsvelden op het 
gebied van water. Doel van de rioolheffing is 
om geld vrij te maken voor onder meer: 
• de afvoer van afvalwater; 
• de afvoer van regenwater (ook wel 
hemelwater genoemd); 
• het kwaliteitsbeheer van grondwater. 
De inkomsten uit rioolheffing zijn alleen 
beschikbaar voor uitgaven gerelateerd aan 
de hierboven genoemde zorgtaken. 

  Algemeen  Met 200.000 euro kan (meer dan) honderd meter 
riool van gerenoveerd worden en wateroverlast 
verholpen worden in de kernen. Uit welke 
elementen is dit bedrag opgebouwd? Welk deel valt 
in de particuliere exploitatie van de OCK? En wat is 
de impact van deze keuze op andere te maken 
keuzes die uit dit fonds gefinancierd dienen te 
worden?  

Zie antwoord op de vorige vraag. 
Er is geen sprake van een particuliere 
exploitatie van de OCK. 
 
Het gevolg op de keuzes die in de toekomst 
nog gemaakt moeten worden kan nu niet 
worden aangegeven.  

VVD 

  Algemeen  Wat kost het om het 0-scenario in het bestaande 
schoolgebouw (na grootschalige renovatie) uit te 
voeren (ruimte zat inzake 1,5 m samenleving)? NB 
Vervolgens kan gekeken worden welke 
functionaliteiten in het grote gebouw additioneel 
kunnen worden toegevoegd, al dan niet tijdelijk 
(bijvoorbeeld wanneer Burgerij Klimmen opgeknapt 
wordt). Is dit een reële optie? 

Er is geen bouwkostenonderzoek uitgevoerd 
naar een grootschalige renovatie van het 
huidige schoolgebouw aangezien 
bouwkostenexperts aangeven dat de kosten 
van een totale grootschalige renovatie de 
kosten van nieuwbouw benaderen of 
evenaren, terwijl de kwaliteit en levensduur 
dan altijd minder is. Dit geldt zowel, technisch 
qua energieverbruik en inzet duurzame 
energie maar ook onderwijskundig. 
Functionaliteiten kunnen in het 0-scenario 
niet worden toegevoegd aangezien het 
gebouw dan niet wordt ingericht op 
ruimtedeling. 

VVD 

  Algemeen  Wat is de impact van het 0-scenario van de Open 
Club op de (om Klimmen) omliggende kernen?  

Het maatschappelijke effect van het 0-
scenario is dat er een modern kindcentrum 
gerealiseerd wordt met kinderdagopvang, 

VVD 
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(raadsvoorstel/ 
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Blz. Vraag Antwoord Fractie 

peuteropvang, basisonderwijs en BSO. Alle 
overige maatschappelijke effecten- en 
neveneffecten en kruisbestuivingen vanuit 
verschillende partners in samenwerking met 
elkaar die binnen het concept Open Club 
ontwikkeld zouden worden zullen hiermee 
geen doorgang vinden.  

  Advies MPV  In het advies staat het volgende: In dit licht is het 
gerechtvaardigd de vraag te stellen of het aangaan 
van een groot project als Open Club Klimmen in 
deze tijd wel kan. De kans dat er andere prioriteiten 
gaan ontstaan is natuurlijk groot.’  
 
 
Zoals de MPV al aangeeft  is er een grote kans dat  
de raad haar prioriteiten moet bijstellen mochten de 
middelen nodig zijn voor hogere prioriteiten  Wat 
verwacht het college aan verschuivingen op dit 
gebied. Vertragingen bij realisatie omdat de 
omstandigheden veranderen zullen meer kosten 
richting project komen of is dit ook gedekt?  
Verlaging subsidie bedragen? 

Het is onmogelijk om de financiële gevolgen 
van de coronacrisis op dit moment te 
bepalen. Ook kan het college geen uitspraak 
doen over eventuele veranderende 
omstandigheden aangezien dit gebaseerd 
zou zijn op aannames.  
De investering in de OCK is echter wel een 
duurzame investering voor de toekomst. Bij 
het 0-scenario zullen er op korte of 
middellange termijn aanvullende 
investeringsvragen voorliggen.  
Er is geen reden om aan te nemen dat 
toegezegde subsidies verlaagd worden. 

D66 

  Advies MPV  Het MPV adviseert de gemeente om in te zetten op 
de Open Club en kiest niet voor het 0-scenario. Met 
o.a. als voorwaarde dat de onderlinge 
samenwerking tussen partijen geen vrijblijvend 
verhaal mag zijn en dat dit beter verankerd moeten 

worden in definitie en ontwerpfase.   

 Is het college het met dit punt van het advies 
eens? En zo ja, hoe kan gewaarborgd worden dat 
de onderlinge samenwerking tussen partijen goed 
verankerd is in definitie- en ontwerpfase? En zo 
neen, waarom oneens?  

 Naast deze verankering is het ook van belang 
om nog meer werk te maken van het aanhaken van 

-Het college is het hiermee eens. De 
samenwerking tussen partijen is een 
belangrijke voorwaarde voor het slagen van 
het project Open Club.  
Partijen hebben wij het opstellen van het 
ruimteprogramma en de uitgangspunten voor 
beheer en exploitatie steeds goed 
samengewerkt en de samenwerking is reeds  
verankerd in de 
Samenwerkingsovereenkomsten.  
Partijen zullen actief betrokken worden in de 
ontwerpfase. 
 
- We hebben ons in de definitiefase gericht 
op partijen die ruimten gaan huren, om zo 

D66 
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Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
bijlage) 

Blz. Vraag Antwoord Fractie 

nieuwe partijen, worden hier bij akkoord van dit 
raadsvoorstel ook nog inspanningen in verricht? Er 
zit namelijk veel tijd tussen medio 2020 en de 
uiteindelijke oplevering van dit hele project. 

 

een optimaal ruimteprogramma samen te 
stellen. De incidentele huurders zullen op 
een later moment kunnen aanhaken. 
Met elke geïnteresseerde partij gaan wij het 
gesprek aan over de mogelijkheden.  

  Antwoord 
vragenronde 1 

 Provincie Limburg is zeer enthousiast over de 
integrale benadering van het project OCK. Zij is van 
mening dat hiermee geïnvesteerd wordt in een 
duurzaam en toekomstbestendig 
voorzieningenniveau. Daarnaast is het aanvullende 
woonprogramma een belangrijke toevoeging in het 
plan.  

 Waarom vindt Provincie Limburg het 
aanvullende woonprogramma een belangrijke 
toevoeging in het plan? En is de provincie 
bovendien van mening dat het bouwen van 
levensloopbestendige woningen in een helling met 
een verval van 14 meter op ca. 800 meter gelegen 
van dagelijkse winkelvoorzieningen (supermarkt, 
bakker, slager, postkantoor) een levensfase 
bestendige locatie is? 

Is het woonprogramma gekoppeld aan de hoogte 
van de provinciale subsidieaanvraag? 

- De provincie vindt een aanvullend 
woonprogramma belangrijk voor de 
leefbaarheid in (kleine) kernen. Het 
woonprogramma geldt naast de Open Club 
als een belangrijke versterking en verbetering 
van het vestigings- en leefklimaat zien voor 
Klimmen en haar inwoners. De provincie is 
bekend met het gebied. De uitwerking van de 
typologie van de woningen dient nog plaats 
te vinden. 
 
- Het aanvullend woonprogramma is één van 
de voorwaarden voor de subsidie van de 
provincie Limburg. 

D66 

  Antwoord 
vragenronde 1 

 Om het project daarbij een extra kwaliteit te geven 
is de eerder in het proces gesuggereerde 
combinatie met kwalitatieve residentiele 
woningbouw aan te bevelen volgens het advies van 
Jo Coenen. Gelet op het belang van de inpassing 
worden hierbij enkele treffende referenties getoond. 
Toonvoorbeelden, van soms al decennia terug, 
waarin de woningen kundig in het groene glooiende 
landschap in gebed werden.  

 Waar in het advies van Coenen gesproken wordt 

De voorzieningen van de OCK zijn in de 
directe nabijheid van de te realiseren 
woningen. De winkels in Klimmen zijn op 
meer afstand, maar hiervoor kunnen ook 
oplossingen als bezorgen en de buurtbus 
mogelijk uitkomst bieden. Niet alle woningen 
kunnen naast alle soorten voorzieningen 
liggen.   
De uitwerking van de typologie van de 
woningen dient nog plaats te vinden. 
 

D66 



7 
 

Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
bijlage) 

Blz. Vraag Antwoord Fractie 

over een kwalitatieve bijdrage van woningen 
worden (terecht) terraswoningen in de helling 
gesitueerd. Het zoekgebied voor de OCK heeft een 
verval van 14 meter ofwel 3 verdiepingen. Vindt het 
college dit een geschikte locatie voor levensloop 
bestendige woningen, mede gelet op afstand tot 
dagelijkse winkelvoorzieningen?  

 

  Antwoord 
vragenronde 1 

 Ten aanzien van de eerste vraag – die van het 
woonprogramma - heeft de raad al op 13-2 
ingestemd. Het woonprogramma is mede-ontstaan 
naar aanleiding van het stedenbouwkundig advies 
van dhr. Jo Coenen. De mogelijkheid tot het 
ontwikkelen van woningbouw op de locatie 
verhoogt kwaliteit van het project en verbetert de 
verbinding met de kern. 

 Betrof de instemming van de raad op 13 februari 
j.l. niet een extra investeringskrediet voor de 
realisatie van de OCK onder voorwaarden waaraan 
nu niet voldaan kan worden? Reden waarom nu 
weer een aangepast voorstel ter besluit door de 
raad voor ligt? M.a.w. niet de expliciete instemming 
met een woningbouwprogramma waarvan de ‘ins 
and outs’ nog niet duidelijk waren/zijn? positief 

De aanpassingen in het raadsvoorstel 
betreffen de financiële dekking van het plan, 
niet het woonprogramma.  

D66 

  Antwoord 
vragenronde 1 

 

 
 

In aanvulling op bovenstaande raadsbesluit van 
13-2-2020: De kans is nihil, maar de raad is 

Er van uit gaande dat de raad, zoals besloten 
op 13 februari 2020, nog steeds instemt met 
het woonprogramma zullen er opbrengsten 
gegenereerd worden die worden ingezet voor 
het project OCK. 
 
Indien geen woningbouwprogramma wordt 
gerealiseerd zal het bedrag van € 350.000,- 
op andere wijze moeten worden gefinancierd. 
Ook zal er in dat geval geen sprake zijn van 
een Provinciale subsidie voor OCK.  

D66 



8 
 

Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
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Blz. Vraag Antwoord Fractie 

akkoord gegaan met een onttrekking uit de 
Algemene Reserve indien het woonprogramma niet 
genoeg oplevert. Indien dit programma niet 
gerealiseerd wordt kan de OCK geen doorgang 
vinden. Moet het huidige raadsvoorstel niet 
aangepast worden waarbij de maximale onttrekking 
aan de algemene reserve wordt opgehoogd met 
€350.000,- (in tegenstelling tot de €315.000,- 
waarover in februari door de raad besloten is). Dit 
om maximaal transparant te zijn in de kosten die 
mogelijk voor rekening van de burgers van de 
gemeente Voerendaal kunnen komen. Zie hiervoor 
onderstaande berekening die hier betrekking op 
heeft. 

 

 

  Antwoord 
vragenronde 1 

 Een belangrijke kanttekening bij de vergelijking 
tussen het plan OCK en het 0-scenario, is dat 
indien gekozen zou worden voor het 0-scenario, er 
in de (nabije) toekomst investeringen gewenst of 
nodig zijn in de functies en voorzieningen die in het 
0-scenario buiten de boot vallen. Deze gewenste of 
benodigde investeringen komen deels op het bordje 
van een aantal verenigingen/partners terecht. 
Investeringen in bijvoorbeeld de huisvesting van 
bibliotheek, verenigingen en 
burgerij/ontmoetingsfunctie zullen bij de gemeente 
terecht komen. Indien er bijvoorbeeld voor wordt 
gekozen om deze functies duurzaam te huisvesten 
in Op d’r Plats, dan zal in het gebouw geïnvesteerd 
moeten worden en zal naar verwachting ook een 
langjarige exploitatiebijdrage vanuit de gemeente 

Zodra de OCK operationeel is, zullen er  
functionaliteiten wegvallen in Op d’r Plats. Dit 
gebeurt op basis van keuzes die partijen zelf 
maken. Op d’r Plats is eigendom van de 
gemeente Voerendaal. Alle kosten die hier 
gemaakt dienen te worden zijn voor rekening 
van de gemeente. 

D66 
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noodzakelijk zijn.  

 De keuze van de raad heeft ook consequenties 
voor de toekomst van Op d’r Platz 

Door dit  raadsvoorstel. Welke functionaliteiten  
behoudt Op der Platz in de toekomst en is dit 
rendabel genoeg. Welke kosten zijn voor de 
gemeente? In de 2 varianten aanname of 
verwerpen raadsvoorstel OCK? 
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De eerste tabel is afkomstig uit de RIB OCK 
van september 2019. Op dat moment was 
het financiële kader het raadsbesluit van juni 
2017, met de bijbehorende stichtingskosten 
van dat moment.  
 
De tweede tabel is afkomstig uit de bijlage bij 
het raadsvoorstel van 4 juni 2020 en geeft 
weer de stichtingskosten van het 
kindcentrum op basis van de geactualiseerde 
prijzen. Zoals toegelicht in het raadsvoorstel 
van 13 februari 2020 zijn de bouwprijzen in 
de tussengelegen periode zeer sterk 
gestegen. 
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Hier staan verschillen in de kosten gebouwen? Zie 
beide staatjes 1ste is van sep 2019 2e van dit jaar; 
zie bij  kindcentrum eerst 2,9 en nu 4,8 miljoen? 
Waardoor verschil? 
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 Algemeen 
Openclub 

 Vraag in het concept raadsbesluit is het O scenario geen 
onderdeel. Waarom is dit scenario bijgevoegd ? 

Het 0-scenario is bijgevoegd om uw raad 
inzicht te geven in de kosten voor een 
minimale variant (het 0-scenario).   

CDA 

 Algemeen 
Openclub 

 vraag Bijzondere aandacht vraag ik voor de 
TOEGANKELIJKLHEID en de 
DOORGANKELIKKHEID van zowel de gebouwen 
als tot de parkomgeving voor gehandicapten 
senioren en ouderen met rollator rolstoel e.d., Denk 
hierbij vooral aan het geaccidenteerd terrein waar in 
gebouw moet worden. 
 

Waarvan acte. CDA 

 Algemeen 
Openclub 

 vraag De eventuele subsidies stromen die terug naar t 
reservefonds van de gemeente? 
 

Extra subsidies komen ten goede van het 
project. Indien er na realisatie van het project 
middelen resteren komen deze ten goede 
van de AR. 

CDA 

 Algemeen 
Openclub 

 Vraag Moet er nu rekening gehouden worden met de 
kosten voor de gemeente aangaande de Corona 
problematiek. 

 

Het is onmogelijk om de financiële gevolgen 
van de coronacrisis op dit moment te 
bepalen. 

CDA 

 Algemeen 
Openclub 

 Vraag Hoeveel kosten moeten gemaakt worden om tijdens 
de looptijd van de uitvoering de mogelijke subsidies 
binnen te halen.  
 

Het is niet de bedoeling om extra kosten 
hiervoor te maken. Indien noodzakelijk zal dit 
tot een minimum beperkt blijven. 

CDA 

 Algemeen 
Openclub 

 Vraag Wat gebeurd er met Op d’r Plats?  
 

Zodra de OCK operationeel is, zullen er  
functionaliteiten wegvallen in Op d’r Plats. Dit 
gebeurt op basis van keuzes die partijen zelf 
maken. Op d’r Plats is eigendom van de 
gemeente Voerendaal. Alle kosten die hier 
gemaakt dienen te worden zijn voor rekening 
van de gemeente. 

CDA 

 Algemeen 
Openclub 

 Vraag Wat is de garantie van de provincie voor het 
realiseren van woningen? 
 

De realisatie van de woningen is geen taak of 
garantstelling van de provincie. Wel is de 
ontwikkeling van het woonprogramma van 
belang voor de provinciale subsidie. 

CDA 

 Algemeen 
Openclub 

 Vraag Geen lastenverzwaring voor de inwoners van de 
Gemeente Voerendaal? 

 

De hogere investeringskosten voor OCK 
worden afgedekt door cofinanciering, 
bezuinigingen en opbrengsten in het plan en 

CDA 
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 door inzet van middelen uit rioolfonds en 
Algemene Reserve. Dit heeft derhalve geen 
effect op de exploitatiebegroting.  

 Algemeen 
Openclub 

 Vraag Hoe gaan we om met de toezeggingen naar de 
scholen Ubachsberg en Ransdaal 

Het college is aan de slag met de motie 
inzake leefbaarheid Ransdaal en 
Ubachsberg, en zal uw raad daarover 
informeren zodra een eerste uitwerking heeft 
plaatsgevonden. 

CDA 

 Open Club 
Klimmen 
 
 

 

  1. Graag zouden we het uitgevoerde onderzoek 
(marktconsultatie) betreffende de mogelijke 
opbrengsten van het eventueel toe te voegen 
woonprogramma willen ontvangen. 
2. Hoe hoog waren de kosten van dit onderzoek 
(marktconsultatie) naar mogelijke opbrengsten? 
3. Waar kunnen we deze kosten terugvinden? 
4. Graag ontvangen we de schriftelijke 
bevestigingen van alle verschillende 
subsidieverstrekkers. 

1. De resultaten van het marktonderzoek 
zullen ter beschikking worden gesteld via de 
griffie. 
2. De RO groep heeft dit onderzoek 
uitgevoerd als onderdeel van de opdracht 
voor het opstellen van het ontwikkelplan 
OCK. Er waren geen extra kosten verbonden 
aan dit onderzoek.  
3. zie antwoord op vraag 2.  
4. De schriftelijke bevestigingen volgen op 
basis van een financieel sluitende 
projectbegroting (zie raadsvoorstel) en een 
definitief raadsbesluit.  

VA 

 Open Club 
Klimmen 
 

  Voorstel College: Onttrekken van € 750.000, -- uit 
alg. reserves. In toelichting wordt aangegeven dat 
de minimale omvangen dan nog maar net boven de 
10% ligt. 
Er liggen nog andere voorstellen om gelden aan de 
alg. reserves te onttrekken. Daarnaast is het te 
verwachten dat dit jaar nog vaker een beroep 
gedaan zal worden op de algemene reserves. Niet 
alleen als gevolg van tekorten vanuit 
gemeenschappelijke regelingen, maar ook voor 
initiatieven vanuit de raad ter versterking van de 
positie van Voerendaal, zoals b.v. sociaal 
maatschappelijk als ook ter voorkoming van 
verdere werkeloosheid.  
Daardoor komt de alg. reserve onder de 10% uit. 
Verder wordt landelijk aangegeven dat de begrote 
inkomsten in 2020 niet gehaald worden 

1. Er zijn op dit moment geen voorstellen 
bekend die een beroep doen op de 
Algemene Reserve. 
2. Nee. 
3. Ja.  

VA 
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1. Betekent dat dan, als gevolg van de onttrekking 
aan de algemene reserves voor de Open Club, 
dat voorstellen vanuit de Raad ook geen 
doorgang vinden om een nog grotere kaalslag 
op de algemene reserves te voorkomen?  

2: Kan, afhankelijk van het onder punt 1 gestelde, 
het college toezeggen dat er in 2020 onder 
geen enkele omstandigheid nog een verder 
beroep gedaan wordt op de alg. reserves.  

3: Is het juridisch mogelijk het project “Open Club 
Klimmen” op te schorten tot na de Coronacrisis 
zodat er een goede afweging gemaakt kan 
worden of het financieel echt verantwoordelijk is 
om zo’n aanzienlijk bedrag ter beschikking te 
stellen. 

4 Zienswijze 
Begroting 
WOZL/WSP 

Begroting WOZL 17 Bij terugdringen van het ziekteverzuim staat als 
actie ontwikkeling middenkader. Wat wordt 
bedoeld? 

Volgt nog CDA 

  Jaarstukken GR 
WOZL 

8 Mooie benchmark resultaten! - CDA 

    Is er nog iets bekend over mogelijke uittreding 
Valkenburg? 

Volgt nog CDA 

  Meerjarenramin
g GR WSP 
Factsheet 

2 Bij SROI staat nieuwe impuls. Graag toelichten wat 
deze impuls is 

Volgt nog CDA 

  Meerjaren 
raming GR WSP 

23 Bij een afnemend aantal medewerkers hoort ook 
een afnemende ondersteuning. Ik snap dat dit 
moeilijk is, maar omdat het aantal medewerkers 
blijft dalen is dit onvermijdelijk. Wat is het plan? 

Volgt nog CDA 

5 Zienswijze 
Begroting 
Veiligheidsregio 

  
-  

 

6 Zienswijze 
Begroting 
Gegevenshuis 

  
-  

 

7 Zienswijze 
Begroting 
BsGW 

Argumenten, 
Begroting 2021 

2 Van de kant van BSGW wordt suggestie gedaan, 
m.n. gezien het te verwachten duur uitvallen van 
het belastingpakket, om na te denken over 

 VA 



15 
 

Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/ 
bijlage) 

Blz. Vraag Antwoord Fractie 

mogelijke harmonisatie in de gemeentelijke 
belastingverordeningen 
1. Is dit bij het college al onderwerp van gesprek 

geweest? 
2. Zo ja, hoe is de huidige stand van zaken 

daarover en wanneer komt de Raad in beeld 
 Zo nee, hoe denkt het college dan om te gaan 

met de gedane suggestie 
 

  Positieve 
zienswijze t.a.v. 
ontwerpbegrotin
g en 
meerjarenramin
g 2021 - 2025 
 

3 Kanttekeningen 
1. Wat is de zinvolheid hiervan gezien de huidige 

afgebroken relatie met Simpelveld. Is deze 
opmerking niet volstrekt overbodig? 

Financiële, juridische en organisatorische 
consequenties: 
Ontwerp meerjarenbegroting 
1 De gemeente vraagt het conceptbesluit alleen in 

te sturen met het vermelde bedrag van € 
156.676,-- 
Feitelijk mis ik een kanttekening bij de verdere 

jaren tot 2025 m.n. om verdere verhoging van 

de begroting te voorkomen. Hoe denkt het 

college hierover? 

 

 VA 

8 Zienswijze 
Begroting 
Kompas 

Gewijzigde 
begroting 2020 
e.v. 

9/10 Het is te verwachten dat er een groter beroep op de 
bijstand zal worden gedaan, c.q. er meer 
zelfstandigen hun bedrijf moeten beëindigen en een 
beroep doen op de BBZ. 
Wordt er een Corona reserve aangelegd? 
Worden de begrotingen tussentijds gewijzigd i.v.m. 
Corona? 

Momenteel kunnen zelfstandigen gebruik 
maken van een pakket aan noodmaatregelen 
van de overheid, waaronder de Tozo, welke 
door Kompas wordt uitgevoerd. Voor de 
uitvoering van de Tozo heeft het Rijk extra 
middelen beschikbaar gesteld welke 
gemeenten rechtstreeks aan Kompas 
doorbetalen. Wanneer er een einde komt aan 
de tijdelijke noodmaatregelen zal er mogelijk 
een toename van Bbz aanvragen te 
verwachten zijn. Dit zal dan met name het 
laatste kwartaal betreffen. Of ondernemers in 
nood na afloop van de noodmaatregelingen 
meer beroep op de Bbz gaan doen, is 

CDA 
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uiteraard niet met zekerheid te zeggen. 
Kompas treft geen zogenaamde “corona-
reserve”. De afspraak met gemeenten is 
namelijk dat de GR zelf geen reserves 
aanlegt. Kompas houdt de financiële situatie 
nauwlettend in de gaten en informeert 
gemeenten hierover wanneer nodig. 
 

  Beleidsverslag  12 Percentage gewijs toont Voerendaal meer fraude 
aan dan Beekdalen en Simpelveld. Hoe is dit te 
verklaren? 

Relatief gezien is in Voerendaal in een hoger 
percentage van het aantal fraude 
onderzoeken daadwerkelijk fraude 
aangetoond. Dit betekent dat in Nuth en 
Simpelveld meer fraude-signalen en 
meldingen waren waar geen fraude 
aantoonbaar aan de orde was. Absoluut 
gezien ligt het aantal geconstateerde fraude 
gevallen in de 3 gemeenten op 1 lijn 

CDA 

  Beleidsverslag 17 Doorverwezen naar KBL. Wat is KBL? De Kredietbank Limburg CDA 

  Uitvoerings- 
programma 
2020/2021 

 In hoeverre is het Uitvoeringsprogramma nog 
actueel? Gedateerd op 19-3-2020 

Het uitvoeringsprogramma geldt voor het 
hele jaar 2020 en geeft aan op welke manier 
Kompas de begrote resultaten beoogt te 
behalen. De coronacrisis was niet te 
voorzien. De dienstverlening wordt waar 
nodig aan deze onvoorziene situatie 
aangepast en het zal zeer zeker een effect 
hebben op de resultaten. Kompas 
verantwoordt hierover telkens in de 
kwartaalrapportages. 

CDA 

 Overig Kompas Toetreding 
Beekdalen 

 Wat betekent deze toetreding in financiële zin? En 
wat in personele zin? Wie begeleidt het proces? Is 
er aandacht voor cultuurverschillen? 

Wat deze toetreding in financiële zin 
betekent, komt terug in de Beginbegroting. 
Wat dit betekent in personele zin wordt 
binnen de daarvoor bestemde projectgroep 
opgepakt zodra gemeente Beekdaelen de 
GR heeft vastgesteld waarmee toetreding 
een feit is. Het voorwerk voor de toetreding is 
in 2018 al uitgebreid gedaan in diverse 
werkgroepen en wordt opgepakt door een 
procesbegeleider onder verantwoordelijkheid 

CDA 
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van de directeur. Met de toetreding sluit 
Beekdaelen aan bij de werkwijze van 
Kompas. Er zal aandacht zijn voor 
cultuurverschillen. 

 Zienswijze 
Begroting 
Kompas 

Instemmen 
meerjaren-
raming 2021- 
2024 
Instemmen 
verwerking 
financiële 
consequenties in 
begroting 2020-
2024  ten guste 
van stelpost vrije 
budgetruimte. 

 Kompas geef aan dat de impact en gevolgen van 
het Coronavirus nog onbekend zijn. 
Wetende hoe de financiële situatie van Voerendaal 
is voor wat betref de algemene reserves, is het dan 
niet onverantwoord om onvoorwaardelijk hiermee in 
te stemmen hetgeen impliciet inhoudt dat akkoord 
gegaan wordt met overtrekking van het budget? 
 

De inhoudelijke en financiële gevolgen als 
gevolg van het Coronavirus is vooralsnog op 
geen enkel vlak te voorzien.  

VA 

 Kompas Beleidsverslag 
2019 

Vanaf 
15 

Indien mensen door een ziekte of handicap alleen 
met hulp kunnen werken valt men na 2015 onder 
de participatiewet. We zijn nu 4 jaar verder, hoe 
gaat het met deze doelgroep? Is er vanuit Kompas 
een specifiek programma voor deze doelgroep? En 
wat zijn de resultaten ten aanzien van toeleiding 
naar werk? 

Hier worden de mensen bedoeld uit het 
doelgroepregister (mensen met een 
vastgestelde arbeidsbeperking welke niet 
zelfstandig het minimumloon kunnen 
verdienen) en de mensen in de doelgroep 
Beschut nieuw. Tot nu toe zijn er 2 mensen 
met de door het UWV vastgestelde indicatie 
beschut nieuw. Deze mensen worden 
individueel begeleid of nemen deel aan een 
traject (voorschakeltraject) waar de 
mogelijkheden op de arbeidsmarkt worden 
onderzocht. 
 
In vergelijking met landelijke cijfers zijn de 
resultaten van Kompas m.b.t. de begeleiding 
van werkzoekenden met een registratie in het 
Doelgroepregister naar werk, goed. Bij de 
begeleiding van deze doelgroep worden 
middelen als loonkostensubsidie en de no 
risk polis ingezet. Mensen uit het 
doelgroepregister welke (nog) geen werk 

PvdA 
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hebben, worden individueel of in 
groepsverband begeleid. 
 
Van de 71 mensen met een 
doelgroepindicatie welke bij Kompas bekend 
zijn (hier zitten ook niet-
uitkeringsgerechtigden bij), werken er 
momenteel 31 met Loonkostensubsidie bij 
een reguliere werkgever. 
 
Uit de onafhankelijke benchmark van Divosa 
over 2019 blijkt dat Kompas er 
bovengemiddeld goed in slaagt deze 
doelgroep aan het werk te helpen. 

9 Zienswijze 
Begroting GGD 

Instemmen: 
Begroting 2021 
(m.i. niet 2020) 
 

2 
 
 
 
 
 
 
 
3 

Leidraad voor de begroting is het vastgestelde 
meerjarenperspectief 2020-2023 
1. Heeft het college de garantie dat het budget 

niet overtrokken wordt? 
2. Waarom, voor de veiligheid in deze onzekere 

tijd, niet een aanvulling van de gemeente dat 
we vooraf niet akkoord gaan met een 
overtrekking van het budget? 

Aanpak Coronavirus 
De GGD vermeldt dat de impact groot zal zijn in 
2020 en dat geen invulling gegeven kan worden 
aan de reguliere dienstverlening. Zoals het college 
al vermeldt bij beantwoording van de vragen in de 
1e ronde, maakt de GGD al behoorlijk veel 
additionele kosten waarvoor (nog) geen dekking is. 
1. Waarom gaat college onvoorwaardelijk akkoord 

met het vastgestelde perspectief als nu al 
duidelijk is dat dit niet meer reëel in (in het 
kader van Corona)? 

2. Met een aan zekerheid stellende 
waarschijnlijkheid  worden budgetten 
overtrokken. Toch stelt de GGD voor de 
begroting 2021 voor uit te gaan van een 
gelijkblijvend budget? Waarom gaat college 

1. Het college heeft deze garantie niet, vooral 
niet gezien de grote impact en inzet welke de 
coronacrisis vraagt van de GGD. 
 
2. Een overschrijding van het budget is niet 
wenselijk en het college is hier geen 
voorstander van. Echter laat de huidige 
coronacrisis het belang van de GGD des te 
meer zien. De onzekere tijd geldt daarmee 
niet alleen voor ons als gemeente maar 
zeker voor onze gemeentelijke 
gezondheidsdienst die een essentiële rol 
vervult in de bestrijding van het coronavirus. 
Het heeft niet de voorkeur van het college om 
midden in een crisis, die alle inwoners raakt 
en een ernstige bedreiging vormt voor de 
volksgezondheid, hier financiële beperkingen 
aan stellen, zonder te weten wat de 
financiële impact is en welke rol de 
rijksoverheid gaat vervullen in de 
compensatie hiervan. 
 
1. Conform de Wet Gemeenschappelijke 
Regelingen heeft de GGD een begroting 

VA 
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dan akkoord met een dergelijke begroting. Er is 
toch nog enige tijd voor de uiterste datum dat 
begroting 2021 goedgekeurd moet worden. 
Zodoende kan de noodzakelijkheid van 
begrotingsposten nog eens nader bekeken 
worden. 

ingediend op basis van de op dat moment 
bekende financiële en beleidsmatige kaders. 
De voorliggende begroting is ingehaald door 
de realiteit van de coronacrisis. Het is echter 
onmogelijk om op dit moment te bepalen hoe 
groot de financiële impact zal zijn. Dit wordt 
voortdurend gemonitord en de GGD doet er 
alles aan om haar taken gedurende deze 
crisis zo goed mogelijk te blijven uitvoeren. 
 
2. Het is onmogelijk om in te schatten wat de 
financiële impact van de coronacrisis voor de 
GGD betekent aangezien we ons nog altijd 
midden in deze crisis bevinden. Indien er hier 
meer informatie over is wordt u hiervan 
uiteraard op de hoogte gesteld. 

10 Zienswijze 
Begroting 
Omnibuzz 

  - -  

 


